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Følgende medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Repr Vara for 

Veslekari Bugge-Asperheim Leder   

Ernst Hansen-Tangen Nestleder   

Bibi Plahte Vance Medlem   

Helga Strømme Medlem   

Turid Manshaus Medlem   

Eivind Moland Medlem   

Liv Terjesen Medlem   

Berit Seljelid Medlem   

Gesche Torp Varran Varamedlem   

Finn Bjerke Varamedlem   
 

Følgende møtte fra administrasjonen: 

Navn Stilling 

Kari Andreassen Bydelsdirektør (til sak OS 14/26 og OS 14/27) 

Tore Gleditsch Rådgiver – leder politisk sekretariat 

 

 

Veslekari Bugge-Asperheim Tore Gleditsch 

Leder Rådssekretær 
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PS 14/54 Rapport fra tilsynsbesøk Smestadhjemmet 03.09.2014 



 

 

OS 14/28 Sentral brukerundersøkelse i Omsorg+. 

OS 14/29 Rerefat fra møte med det sentrale eldrerådet 

OS 14/30 Bistand til svaksynte ved Madserud sykehjem 

OS 14/31 Orienteringer fra rådsmedlemmene 

 

PS 14/47 Godkjenning av innkalling og saksliste til Ullern eldreråds møte 09.10.2014 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Innkalling og saksliste godkjennes med følgende ny sak fra Bibi Plahte Vance: 

PS 14/55 Utfall av søknader om plass i sykehjem.» 

 

PS 14/48 Protokoll fra Ullern eldreråd 28.08.2014 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Protokoll fra Ullern eldreråd 28.08.2014 godkjennes, protokollens sak OS 

14/25 vedr. netthandel av mat for brukere av hjemmetjenestene følges opp.»  

 

OS 14/26 Byrådets forslag til budsjett for 2015 - konsekvenser for Bydel Ullern 

Bydelsdirektør Kari Andreassen orienterte om byrådets budsjettforslag for 2015 

og konsekvenser for Bydel Ullern. I sin orientering vektla bydelsdirektøren: 

 I byrådets budsjettforslag er det et samlet effektiviseringskrav på 327 mill. 

kr. i 2015. Effektiviseringskravet for bydelene samlet er 192 mill. kr. og for 

Bydel Ullern i overkant av 4 mill. kr. (bydelsdirektørens forslag til budsjett 

for 2015 offentliggjøres 20.11.2014). 

 I budsjettforslaget ligger det føringer på bydelenes arbeide innenfor 

områdene helsestajon, skolehelsetjeneste, sosialhjelpsreduserende tiltak, 

hverdagsrehabilitering og velferdstekonlogi. 

 Grunnet overkapasitet fremmes forslag om å legge ned en barnehage i 

bydelen (Priorveien). 

 Sentralt settes det av 3 mill. kr for trening på eldresentrene (det må søkes 

spesielt om midlene). 

 Det foreslås ny sykehjemsfinansiering. Dersom forslaget vedtas vil det 

medføre 6 mill. kr i økte kostnader for Bydel Ullern.  
 

Bydelsdirektøren orienterte om Helsehus som etter hvert vil erstatte 

korttidsavdelingene. Dette medfører at korttidsavdelingen på Smestadhjemmet 

på sikt nedlegges. Tåsenhjemmet vil fungere som Helsehus i vår sektor. 
 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering.» 

 

OS 14/27 Bydelsdirektørens 10 minutter 

Bydelsdirektør Kari Andreassen orienterte om at hun i 6 mnd skal fungere som 

bydelsdirektør i både Bydel Ullern og Bydel Frogner. 

Bydelsdirektøren meldte forfall til rådsmøtet 6. november. Den 4. desember er 

hun tilstede for å orientere om 2015-budsjettet. 

 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering.» 

 

PS 14/49 Plussboliger i Bydel Ullern 

Ernst Hansen-Tangen orienterte.  

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken er til behandling i Ullern eldreråd.» 

 



 

 

 

PS 14/50 Høring - rullering av handlingsplan for mennesker med 

funksjonsnedsettelser 2015 - 2016 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til etterretning.» 

 

PS 14/51 Høring - utkast til ny forskrift om tilrettelagt transport for personer med 

forflytningsvansker, Oslo kommune 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Ullern bydelsutvalg støtter forslag til ny forskrift om tilrettelagt transport for 

personer med forflytningsvansker, Oslo kommune.» 

 

PS 14/52 Rapport fra tilsynsbesøk Kajalund sykehjem 19.06.2014 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Rapport fra tilsynsbesøk 19.06.2014 ved Kajalund sykehjem tas til etterretning. 

Ullern eldreråd støtter tilsynsutvalgets forslag til vedtak.» 

 

PS 14/53 Rapport fra tilsynsbesøk Silurveien sykehjem 19.06.2014 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Rapport fra tilsynsbesøk 19.06.2014 ved Silurveien sykehjem tas til 

etterretning. Ullern eldreråd støtter tilsynsutvalgets forslag til vedtak.» 

 

 

PS 14/54 Rapport fra tilsynsbesøk Smestadhjemmet 03.09.2014 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Rapport fra tilsynsbesøk 03.09.2014 ved Smestadhjemmet tas til etterretning.» 

 

OS 14/28 Sentral brukerundersøkelse i Omsorg+. 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering. Ved fremtidige undersøkelser bør den prosentvise 

andel av besvarelsen synliggjøres.» 

 

OS 14/29 Rerefat fra møte med det sentrale eldrerådet 

Bibi Plahte Vance, Helga Strømme og Turid Manshaus orienterte fra møtet. 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering.» 

 

OS 14/30 Bistand til svaksynte ved Madserud sykehjem 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering.» 

 

PS 14/55 Utfall av søknader om plass i sykehjem 

Bibi Plahte Vance orienterte om saken og eldrerådets tidligere initiativ i saken: 

Søknadskontorets oversikt – bestilt av lokal klagenemd i 2011 – viste at opp til 

85% av dem som fikk 1. avslag på plass i sykehjem i 2008, 2009 og 2010 ikke 

benyttet klageretten sin og «forsvant» fra søkerlisten. Ullern eldreråd tok opp sin 

bekymring om gamle og syke menneskers reelle klagerett med eldrebyråd 

Kvalbein i 2012: Vi etterlyste informasjon om klagebistand fra Eldreombudet i 

Oslo og krevde at standard mal for bydelenes vedtaksbrev for helsetjenester fikk 

en tilføyelse om at Eldreombudet bistår dem som måtte ha behov for det, med å 

skrive klagen. Ullern eldreråd har behov for en oversikt over utfallet av søknader 



 

 

om plass i sykehjem i 2013, etter at vedtaksbrevet ble tilføyet informasjon om 

klagebistand fra Eldreombudet i Oslo. 

 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak etter forlag fra Bibi 

Plahte Vance: 

For sammenlikning med Søknadkontorets oversikt over utfallet av søknader om 

plass i sykehjem i 2008, 2009 og 2010, etter bestilling fra Lokal klagenemd i 

2011, ber Ullern eldreråd om at Søknadskontoret utarbeider en oversikt over 

utfallet i 2013 med informasjon som under: 

 

2013 Søknad om korttidsplass Søknad om fast plass 

Mottatt i alt   

Innvilget av bydelen   

Avslått av bydelen   

   

Klage på 1. avslag   

Innvilget av bydelen   

Avslått av bydelen   

   

Til Fylkesmannen   

Innvilget av 

Fylkesmannen 

  

Avslått av 

Fylkesmannen 

  

 

Vedlegg til vedtaket: Søknadkontorets oversikt , bestilt av Lokal klagenemd, om 

utfallet av søknader om korttids- og fast plass i sykehjem i 

2008, 2009 og 2010. 

 

OS 14/31 Orienteringer fra rådsmedlemmene 

Turid Manshaus (Ullern seniorsenter): Aktivitøren slutter, stillingen er lyst ut. 

Eivind Moland (Lilleaker pensjonistforening): Om artikkel i Dagsavisen om 

Mustad/Lilleaker. 

Berit Seljelid (Skøyen-Smestad seniorsenter): Nytt kjøkken på senteret 

fungerer godt. Halvparten av utgiftene ved rehabiliteringen ble dekket av 

venneforeningen. 

 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering.» 

 

 

 


